



WINNER OF ACQ5 GLOBAL AWARDS 2015

We are pleased to announce that ALCO is honored as the winner of [ACQ5 Global Awards 2015](#), which represent the best of breed in the industry. ALCO was listed as the NICHE INSURANCE BROKER OF THE YEAR, whilst our Director Mr. Andrew Liu was listed as the GAMECHANGER OF THE YEAR.

ACQ5 (Acquisition Finance Magazine) is a leading M&A magazine news site. The magazine is intended for CEO's & CFO's as well as other corporate finance and private equity executives from all corners of the globe. ACQ5 is a valuable addition to the sources of expert information required by leading businessmen when they are fine-tuning their corporate strategies.

The ACQ5 Global Awards are the single largest program of their kind in the market. ACQ5 Annual Award Programs recognize organizations and individuals that have achieved outstanding commercial success in designated areas of expertise. The program engages with organizations worldwide to benchmark the full spectrum of their products, services and initiatives and to review their business performance.

On the occasion of the coming New Year, we would like to, again, express our gratitude for your continuous support to ALCO and wish you a prosperous new year 2016!

30th December 2015





荣登ACQ5杂志2015全球年度榜单

我们非常荣幸地宣布，ALCO作为亚洲海事领域的行业领先品牌，荣登[ACQ5杂志2015全球年度榜单](#)。2015年度，ALCO集团被评为“年度最具影响力海事保险经纪公司(亚洲地区)”，ANDREW LIU先生被评为“年度领军人物”。

Acquisition Finance Magazine (ACQ5) 是全球领先的并购杂志新闻网站，受众群体为全球首席执行官，首席财务官，各大公司金融以及私募投资高管。ACQ5的全球专家资讯资源，为企业巨头完善公司战略，提供富有价值的参考。

ACQ5全球奖是业界唯一的最高奖项。针对在特定专业领域取得杰出商业成就的公司和个人进行评选。评选项目面向全球各个行业的领军企业，对企业的产品、服务、活跃度以及经营业绩等进行全面评估。

值此新年之际，我们衷心感谢客户朋友们一直以来的大力支持，并祝您新年万事如意！

2015年12月30日

